
Zápis 
z 64. zasedání předsednictva GA AV konaného dne 12. května 2006 

 
Přítomni:  Dr. Rudajev, prof. Peregrin, Dr. Velemínský, Dr. Gabriel, Dr. Pfeifer, A. Černá   
 
1. Dr. Rudajev představil a přivítal nového předsedu GA AV RNDr. Jiřího Gabriela, DrSc. 
 
2. Sekretariát připravil podklady pro jednání  Dozorčí rady, které se bude konat 22. 5. 2006. 

Materiály byly předány členům PGA. 
 
3. Dr. Rudajev,  Dr. Velemínský a prof. Peregrin přednesli postřehy a připomínky z jednání 

těch Oborových rad, které již proběhly. Po krátké diskuzi se předsednictvo shodlo, že: 
• bude vhodné požádat RVV o přidělení kódu organizační jednotky pracovištím 

v Českých Budějovicích, která se od 1. 1. 2006 sloučila do Biologického centra, 
sekretariát ověří možnosti a způsob, jak lze přidělení kódu zajistit, 

• bude ještě uvažovat, zda je účelné zpřístupnit všechny projekty v OR všem jejím 
členům nebo zachovat stávající hierarchii (předseda – členové panelu), 

• pro příští kolo bude pro navrhovatele omezen počet návrhů vhodných oponentů 
uváděných v přihlášce, 

• vzhledem k zavedení mezioborových projektů, bude navrhovatelům standardních 
projektů umožněno uvádět v přihlášce pouze 1 oborovou radu, 

• na příští zasedání Akademické rady bude předložen návrh Dr. Flieger na odměňování 
domácích oponentů knižní poukázkou (200 Kč) za vypracování posudku, PGA 
s návrhem vyslovilo souhlas, 

• bude třeba požádat o zvýšení částky na pohoštění, protože některá jednání OR 
probíhají až do odpoledních hodin. 

PGA závěrem rozhodlo předložit zásadní připomínky k projednání Vedení GA AV. 
 
4. Předsednictvo projednalo postup pro zasedání Rady pro mezioborové projekty (26. 5.) 

kterého se zúčastní Dr. Gabriel, Dr. Rudajev a Dr. Velemínský. Funkcionáři této rady 
budou svolavatel a tajemník, voleni budou na připravovaném zasedání rady. 

 
5. PGA se shodlo v názoru, že bude účelné zvýšit finanční částku pro přesun mezi 

jednotlivými položkami  v rámci GVN bez žádosti na 50 tis. Kč. Možnost tohoto zvýšení 
ověří sekretariát u EO. 

 
6. PGA projednalo a souhlasilo s doporučenými přesuny finančních prostředků v rámci 

běžících grantů. 
 
7. Příští zasedání PGA bude svoláno před připravovaným zasedáním Vedení GA AV. 
 
 
 
 

 
Zapsala: A. Černá       Schválil: V. Rudajev 


